
vragen voor het vragenkwartier 01-09-2014 

Naar aanleiding van de bomen kap aan de Kanaalweg heeft de fractie 
Vermooten een aantal vragen. Momenteel is men bezig met het verwijderen 
van struikgewas en iets van de weg staande bomen aan de Kanaalweg ter 
hoogte van de overzijde Molengracht. 

1 is het noodzakelijk dat al de bomen langs de kanaalweg /hoek Molenplein 
gekapt worden? 

2 worden de bomen langs het water die door graafwerkzaamheden ontworteld 
zijn weer herstelt of is dit voor opgezet door Zeestad om dan maar alles te 
kunnen kappen? Welke garanties zijn er voor behoud van de bomen, er van 
uitgaande dat de werkzaamheden zodanig worden uitgevoerd dat die aan de 
waterkant geen schade oplopen, wat momenteel wel degelijk gaande is 

3 is er zorgvuldig nagegaan of bomen gespaard konden worden . 

Fractie Vermooten 


